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SA.0012.2.7.2016 

Protokół nr 7/16 

z posiedzenia Komisji Budżetowej odbytego w dniu 27 września 2016 r. 

w sali sesyjnej Urzędu Gminy Goleszów przy ul. 1 Maja 5. 

 

Posiedzeniu przewodniczył Przewodniczący Komisji Budżetowej Karol Lipowczan. 
Przewodniczący o godz. 1400 otworzył posiedzenie i po powitaniu członków Komisji oraz 
gości oświadczył, iż w posiedzeniu uczestniczy 11 członków Komisji, co pozwala na 
podejmowanie prawomocnych decyzji. Nieobecni radni: Krzysztof Madejski, Leonard 
Musioł, Piotr Wodarczyk. Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu, lista 
obecności gości stanowi załącznik nr 2. 

Radni otrzymali następujący porządek obrad: 

1. Przyjęcie protokołów z ostatnich posiedzeń komisji. 

2. Wybór laureata Srebrnej Cieszynianki. 

3. Informacja na temat stanu oświetlenia w Gminie Goleszów. 

4. Analiza złożonych wniosków na poprzednich posiedzeniach Komisji. 

5. Opiniowanie projektów uchwał Rady Gminy. 

6. Informacja o przebiegu wykonania budżetu za I półrocze 2016 r. 

7. Informacja o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2016-

2023 w I półroczu. 

8. Opiniowanie zmian w budżecie gminy na 2016 rok oraz zmian w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej na lata 2016-2023. 

9. Sprawy bieżące. 

 
Przewodniczący Komisji Karol Lipowczan zaproponował zmianę kolejności punktów 
porządku obrad.  
Porządek obrad po zmianie został przyjęty jednogłośnie i przedstawia się następująco: 

 

1. Informacja o przebiegu wykonania budżetu za I półrocze 2016 r. 

2. Informacja o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2016-

2023 w I półroczu. 

3. Opiniowanie zmian w budżecie gminy na 2016 rok oraz zmian w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej na lata 2016-2023. 

4. Przyjęcie protokołów z ostatnich posiedzeń komisji. 

5. Wybór laureata Srebrnej Cieszynianki. 

6. Informacja na temat stanu oświetlenia w Gminie Goleszów. 

7. Analiza złożonych wniosków na poprzednich posiedzeniach Komisji. 

8. Opiniowanie projektów uchwał Rady Gminy. 

9. Sprawy bieżące. 

 

Ad.1. Informacja o przebiegu wykonania budżetu za I półrocze 2016 r. 

 

Radni w ustawowym terminie otrzymali informacje finansowe za I półrocze 2016 r. – 
stanowią one załącznik nr 3 do protokołu. 

Informację o przebiegu wykonania budżetu za I półrocze 2016 r. omówiła Skarbnik Beata 
Kubaczka. Skarbnik poinformowała, że Regionalna Izba Obrachunkowa w Katowicach 
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wydała pozytywną opinię o przedłożonej informacji o przebiegu wykonania budżetu za 
I półrocze 2016 r. 

Przewodniczący Komisji Budżetowej Karol Lipowczan otworzył dyskusję. 

Radny Rafał Glajcar zwrócił uwagę, aby remonty kapitalne dróg były wykonywane 
w I półroczu, a nie na koniec roku. 
Następnie radny zapytał o udzielone ulgi i zwolnienia w podatku od nieruchomości, zwrócił 
także uwagę na zwiększenie wydatków na przeglądy dróg i mostów. 

Skarbnik Beata Kubaczka udzieliła odpowiedzi i wyjaśnień na zadane pytania. 

Kolejno radny Rafał Glajcar zapytał, czy gmina prowadzi albo, czy planuje akcje promocyjne 
zachęcające rodziców do zapisywania dzieci do publicznych przedszkoli, z uwagi na znaczne 
wydatki związane z dofinansowanie prywatnych przedszkoli. 

Wójt Gminy Krzysztof Glajcar wyjaśnił, że dofinasowanie prywatnych przedszkoli 
to narzucone ustawowo zadanie własne gminy. Decyzję o wyborze przedszkola podejmują 
rodzice kierując się względami korzystnymi dla siebie i swoich dzieci, a nie dobrem gminy.  

Wobec braku dalszych głosów w dyskusji, Przewodniczący Komisji zaproponował zapis: 

Komisja przyjęła informację o przebiegu wykonania budżetu za I półrocze 2016 r. 

 

Ad.2. Informacja o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2016-

2023 w I półroczu. 

 

Informację o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2016-2023 
w I półroczu omówiła Skarbnik Beata Kubaczka. 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Komisji zaproponował zapis: 

Komisja przyjęła informację o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej na 

lata 2016-2023 w I półroczu. 

 

Ad.3. Opiniowanie zmian w budżecie Gminy na 2016 rok oraz zmian w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej na lata 2016-2023. 

 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej na 2016 rok (nr SA.0006.41.2016) - 
projekt uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

Skarbnik Beata Kubaczka przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały 
Budżetowej na 2016 rok. Na prośbę Przewodniczącego Komisji Karola Lipowczana, 
Skarbnik szczegółowo omówiła zwiększenia wydatków bieżących i majątkowych. 
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie wydanie pozytywnej opinii do projektu 
uchwały. W głosowaniu brało udział 11 radnych. 

Projekt uchwały został jednogłośnie pozytywnie zaopiniowany. 

Projekt uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Goleszów na 
lata 2016-2023 (nr SA.0006.42.2016) - projekt uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi 

załącznik nr 5 do protokołu. 

Skarbnik Beata Kubaczka przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany wieloletniej 
prognozy finansowej Gminy Goleszów na lata 2016-2023. 
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Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie wydanie 
pozytywnej opinii do projektu uchwały. W głosowaniu brało udział 11 radnych. 

Projekt uchwały został jednogłośnie pozytywnie zaopiniowany. 

 
W tym momencie  Przewodniczący Komisji Budżetowej ogłosił przerwę. 

 

Ad.4. Przyjęcie protokołów z ostatnich posiedzeń komisji. 

 

Protokoły z ostatnich posiedzeń Komisji Budżetowej były wyłożone do wglądu w biurze 
Rady. Nikt nie wniósł uwag do protokołów. Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie 
ich przyjęcie. 
Protokół nr 5/16 z dnia 22 czerwca 2016 r. został przyjęty 10 głosami „za” przy 1 głosie 
„wstrzymującym się”. 
Protokół nr 6/16 z dnia 27 czerwca 2016 r. został przyjęty 10 głosami „za” przy 1 głosie 
„wstrzymującym się”. 
 
Ad.5. Wybór laureata Srebrnej Cieszynianki. 

  
Członkowie Komisji otrzymali wniosek wraz z pisemnym uzasadnieniem wyboru kandydata 
Księdza Emila Gajdacza do wyróżnienia Laurem Srebrnej Cieszynianki 2016. 
Wójt Gminy Krzysztof Glajcar przedstawił uzasadnienie zgłoszonej kandydatury do 
wyróżnienia. 
Nikt z członków komisji nie wniósł sprzeciwu do zgłoszonej kandydatury. 

Projekt uchwały w sprawie przyznania Lauru Srebrnej Cieszynianki 2016 (projekt 
SA.0006.37.2016) - projekt uchwały wraz z uzasadnieniem wyboru kandydata stanowi 

załącznik nr 6 do protokołu. 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie wydanie pozytywnej opinii do ww. projektu 
uchwały. W głosowaniu brało udział 11 radnych. 

Projekt uchwały został jednogłośnie pozytywnie zaopiniowany. 

 
Ad.6. Informacja na temat stanu oświetlenia w Gminie Goleszów. 

 

Informację na temat stanu oświetlenia w Gminie Goleszów przedstawiła Podinspektor 
ds. gospodarki materiałowej i cmentarzy komunalnych Katarzyna Szkorupa. 

Członkowie Komisji otrzymali również pisemną informację na ten temat – informacja 

stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

W uzupełnieniu, Wójt Gminy poinformował, że na terenie sołectw Kisielów i Puńców trwa 
wymiana opraw rtęciowych na sodowe. 

Radny Dariusz Gazurek zaproponował, aby pilotażowo zostały umieszczone lampy 
hybrydowe w miejscach, w których brak jest sieci energetycznej. 

Radny Janusz Kożdoń przychylił się do powyższej propozycji i zasugerował zwrócenie się do 
producenta o umieszczenie takich lamp w ramach reklamy. 

Wobec braku dalszych głosów w dyskusji, Przewodniczący Komisji zaproponował zapis: 
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Komisja Budżetowa zapoznała się z informacją na temat stanu oświetlenia w Gminie 

Goleszów. 

 
Ad.7. Analiza złożonych wniosków na poprzednich posiedzeniach Komisji. 

 

W odpowiedzi na złożone wnioski na posiedzeniu Komisji w miesiącu czerwcu została 
przygotowana kolejna propozycja uchwały w sprawie określenia zasad i trybu przyznawania 
i pozbawiania oraz rodzajów i wysokości nagród i wyróżnień za osiągnięte wyniki sportowe. 
Inspektor ds. sportu, rekreacji i promocji gminy Tomasz Lenkiewicz zaproponował 
uwzględnienie „triathlonu” w wykazie dyscyplin sportowych wskazanych do nagrody lub 
wyróżnienia. 

W trakcie prowadzonej dyskusji radny Rafał Glajcar opowiedział się za przyznawaniem 
nagrody tylko dla jednego sportowca, który spełni warunki zawarte w regulaminie. 

Radna Dorota Branny poprała radnego Rafała Glajcara. Radna uważa, że przyznawanie jednej 
nagrody będzie bardziej prestiżowe, aniżeli nagradzanie każdego sportowca za osiągnięcia 
w dziedzinie danej dyscypliny sportowej. 

Przewodniczący Komisji poprosił inspektora o przygotowanie wykazu osób, które w tym 
roku mogłyby być nagrodzone zgodnie z nowym regulaminem. 

Kolejna propozycja regulaminu zostanie przedstawiona na posiedzeniu Komisji Budżetowej 
w październiku.  

Następnie Inspektor ds. organizacji pozarządowych i prasy lokalnej Małgorzata Szteler-
Furmaniuk omówiła przygotowaną kolejną propozycję uchwały w sprawie warunków i trybu 
przyznawania dorocznej nagrody za osiągnięcia w dziedzinie twórczości artystycznej, 
upowszechniania i ochrony kultury. 

Członkowie Komisji nie wnieśli uwag do przedłożonej propozycji regulaminu. 

Projekt uchwały w sprawie warunków i trybu przyznawania dorocznej nagrody za osiągnięcia 
w dziedzinie twórczości artystycznej, upowszechniania i ochrony kultury zostanie 
przedłożony Radzie Gminy na kolejnej sesji.  

 
Ad.8. Opiniowanie projektów uchwał. 

 

Projekt uchwały nr SA.0006.38.2016 w sprawie przyjęcia Strategii Rozwiązywania 
Problemów Społecznych Gminy Goleszów na lata 2016-2020 - projekt uchwały stanowi 

załącznik nr 8 do protokołu. 

Kierownik GOPS w Goleszowie Krystyna Klimus poinformowała o wynikach 
przeprowadzonych konsultacji projektu Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych 
Gminy Goleszów na lata 2016-2020 oraz przedstawiła uzasadnienie opracowania dokumentu. 

Przewodniczący Komisji Karol Lipowczan, wobec braku głosów w dyskusji, poddał pod 
głosowanie wydanie pozytywnej opinii do projektu uchwały. W głosowaniu udział brało 
11 członków Komisji. 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany 10 głosami „za”, przy 1 głosie 

„przeciw”. 
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Projekt uchwały nr SA.0006.39.2016 w sprawie zarządzenia wyborów uzupełniających do 
Rady Sołeckiej w sołectwie Dzięgielów - projekt uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi 

załącznik nr 9 do protokołu. 

Sekretarz Gminy Renata Sikora przedstawiła uzasadnienie podjęcia uchwały. 

Przewodniczący Komisji Karol Lipowczan, wobec braku głosów w dyskusji, poddał pod 
głosowanie wydanie pozytywnej opinii do projektu uchwały. W głosowaniu udział brało 
11 członków Komisji. 

Projekt uchwały został jednogłośnie pozytywnie zaopiniowany. 

 

Projekt uchwały nr SA.0006.40.2016 w sprawie ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały 
w sprawie nadania statutu Gminnemu Ośrodkowi Kultury w Goleszowie - projekt uchwały 

wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

Sekretarz Gminy Renata Sikora przedstawiła uzasadnienie podjęcia uchwały. 

Przewodniczący Komisji Karol Lipowczan, wobec braku głosów w dyskusji, poddał pod 
głosowanie wydanie pozytywnej opinii do projektu uchwały. W głosowaniu udział brało 
11 członków Komisji. 

Projekt uchwały został jednogłośnie pozytywnie zaopiniowany. 

 

Ad.9. Sprawy bieżące. 

W nawiązaniu do dyskusji dotyczących funduszu sołeckiego, prowadzonych na posiedzeniu 
Komisji Budżetowej i sesji w miesiącu marcu, Wójt Gminy Krzysztof Glajcar przedstawił 
propozycję wyodrębnienia w projekcie budżetu na 2017 rok środków w wysokości min. 
100 tys. zł z przeznaczeniem na wybrane inwestycje w sołectwach.  
Środki te byłyby wydatkowane na realizację wyłonionego w drodze konkursu 
przedsięwzięcia. Liderzy sołectwa przedstawią propozycje prac niezbędnych do wykonania 
w danym sołectwie i wówczas specjalnie powołana do tego celu komisja wybierze wniosek, 
który otrzyma dofinansowanie. 

Radny Rafał Glajcar poparł propozycję Wójta dotyczącą trybu konkursowego wyłonienia 
sołectwa, które otrzyma środki finansowe na opracowany projekt. 

W związku z brakiem sprzeciwu członków Komisji Budżetowej w budżecie na 2017 rok 
zostaną wyodrębnione środki na ten cel.  

Komisję opuścił radny Janusz Kożdoń, obecnych na sali jest 10 członków Komisji 
 
Wójt Gminy Krzysztof Glajcar poinformował, że Komisariat Policji w Ustroniu zwrócił się 
z prośbą o dofinansowanie w wysokości 35 tys. zł  zakupu samochodu na potrzeby policji. 
Członkowie Komisji Budżetowej przychylili się do ww. prośby. 
 
Kolejno Wójt poinformował, że zostały wyburzone zabudowania gospodarcze za budynkiem 
Urzędu Gminy oraz przedstawił projekt modernizacji budynku urzędu. W przyszłości 
planowane jest dobudowanie Centrum Obsługi Klienta bez barier architektonicznych. 

Radny Dariusz Gazurek zapytał o przebieg remontu basenu w Cisownicy. 
 
Komisję opuściła radna Elżbieta Duraj, obecnych na sali jest 9 członków Komisji. 
 



Protokół nr 7/16 z posiedzenia Komisji Budżetowej odbytego w dniu 27 września 2016 r.  strona 6 
 

Radna Aleksandra Chmiel poinformowała, że remont basenu jest w trakcie realizacji, zlecona 
została kolejna ekspertyza, która będzie miała wpływ na dalsze prace remontowe. 

 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Komisji Budżetowej zamknął 
posiedzenie o godz. 1710. 
 

Na tym protokół zakończono. 

Protokołowała:        PRZEWODNICZĄCY 
Joanna Gibiec          Komisji Budżetowej  
Podinspektor ds. działalności gospodarczej 
              Karol Lipowczan 
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